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内容概要

《新课标英语阶梯阅读丛书(第9辑)(高2年级)(套装共10册)》包括：《瞬问传遍世界:现代社会的通讯方
式》、《可帕的电子邮件》、《遥远的美国西部:两个印第安人的民间故事》、《巨蛤与海藻:大自然
中的共生关系》、《面向未来:能源与环保》、《逼真的电影特效》、《特大小动物》、《神奇的机器
人》、《奥运会风雨历程》和《夜幕之下:夜间出行的动物》。
《新课标英语阶梯阅读丛书(第9辑)(高2年级)(套装共10册)》内容简介：我们正处在一个科技革命给经
济、社会发展带来伟大变革的时代知识更新、信息爆炸不断地改变着人们的生产和生活方式与此同时
，我们的通讯手段也发生了巨大的变化，从远古的鸿雁传书到当今的多媒体电话、因特网，现代化的
通讯手段给人们的生活、工作和学习提供了更快速、便利的方式.信息传递，瞬间完成。电报电话的发
明是通讯史上第一次真正的革命、光纤通讯技术和通讯卫星发挥着极为重要的作用。现代通讯技术是
建立在电子技术、计算机技术和信息技术的基础之上的，叉在无线电通讯技术的基础上向前迈出了巨
大的革命性的跨越。因特网的发展趋势更是势不可挡，方兴未艾，世界因为网络而精彩，网络因为人
类而存在。
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书籍目录

夜幕之下——夜间出行的动物遥远的美国西部——两个印第安人的民间故事可怕的电子邮件巨蛤与海
藻——大自然中的共生关系面向未来——能源和环保逼真的电影特效特大小动物神奇的机器人奥运会
风雨历程瞬间传遍世界——现代社会的通讯方式
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章节摘录

插图：Computers enable film-makers to achieve imageryI thatother forms of special effects can't. They can put
actors oftoday into old films so that they look as though they werepart of the original scene. They can copy small
crowds ofmoving people and repeat them to make one huge crowd.Monsters and dinosaurs2 have never looked so
frightening andreal. Even babies and animals can look as though they aretalking to each other. Let's take the talking
baby as anexample of how computers are used to produce special effects.The audience sees a baby girl sitting up in
a cot, lookingup at her favourite toy. The baby is obviously too young totalk. Suddenly, she opens her mouth and
starts speakingfluently to the toy. The talking baby doesn't look fake. Shelooks completely real. How is this done
？First, the film-makers film a baby sitting up in a playpen.They get the baby to look up to where the toy would
be.Next, the film-makers film a young girl talking. She is askedto say the words the baby will say and to move her
head asthe baby moved her head.The child's whole face isn't filmed - just her mouth.These two pieces of film will
be combined in the computer.After the film is developed, it is put into a computer using aprocess called digitising.
This turns the frames of the filminto frames on the computer.The computer operator then replaces the baby's lips
withthe child's lips. It is similar to using scissors to cut lips fromone photo and paste5 them onto another.
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编辑推荐
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